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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2023/24:109 Försäkringskassans förvaltningsanslag

När Försäkringskassans generaldirektör Nils Öberg besökte 
socialförsäkringsutskottet den 17 oktober 2023 informerade han att i stället för 
de 619 miljoner kronor som Försäkringskassan äskat i förvaltningsanslag nästa 
år har man bara beviljats 99 miljoner kronor i regeringens budgetproposition 
för 2024. Det är en differens på en halv miljard kronor.

Jag vill därför fråga statsrådet Anna Tenje följande:

 

Vilka skäl ligger till grund för beslutet om budgeten till Försäkringskassan och 
har statsrådet gjort en analys av möjligheterna för Försäkringskassan att utföra 
sitt uppdrag med det föreslagna förvaltningsanslaget?

………………………………………

Åsa Eriksson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-23
Besvaras senast
2023-11-14


